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FOK BORÅS     Föreningen för olympisk kortdistansskjutning                     
  

STYRELSEMÖTE 2019-11-19; sammandrag 
      

Närvarande: 
 

Anders Andersson (ordförande) 
Tomas Ånhed 
Jens Stål 
Åke Nordin 
 

 

Hartvig Kruger 
Esko Nyysti 
Morgan Friberg 
 

adjungerade:  
Sonny Svensson 
Christos Lappas 
Sören Wahlberg 
Lars Larsson 
Kjell Andersson 

 
     
Rapporter  
           Ekonomi  

Första fakturan från företaget Relement, 87 700:- för analys av markproverna har inkommit. 
 

Pistol  
Luftpistolverksamheten är i full gång. 
Containern ska flyttas till Kråkered. Ett tak måste sättas på den för att den ska hålla sig torr 
invändigt. Vår målmateriel ska sedan placeras i den och ett hänglås som klubbens nyckel 
passar i ska sättas på den. 
Styrelektroniken kommer under våren att monteras på deras målställ. 
 

.Viltmål  
Inget att rapportera. 

 

Trappbana  
Inget att rapportera. 
 

Föreningsintyg     2 intyg  behandlades och godkändes av styrelsen.  
        1 intyg för revolver .44 Magnum 

        1 för pistol kaliber 9x19 mm 
 

Nya medlemmar  
Inga ansökningar har inkommit. 

 

Information Skyttecenter 
Kommunens representant meddelar att vi inte kan låna terrängen för att arrangera en 
fältskyttetävling innan första delen av skyttecentret är klart. Vi måste söka efter alternativ 
terräng för att arrangera tävlingen. Styrelsens medlemmar får undersöka de möjligheter man 
har för att finna alternativ. 
 

Vi väntar på besked om de kompletterande ljudmätningarna. 
 

Övriga frågor/punkter 
Organisationskommittén för SM 2020 har ställt en förfrågan om att få använda FOKus som 
resultatredovisningsprogram vid tävlingarna. Vi föreslår priset 15 000:- så får vi förhandla om 
detta. Björn Lundberg är positiv till att ställa upp. 
 

Tomas redovisade en inventering av licenser för de vapen som föreningen förfogar över. 
 

Nästa möte 
2019-12-17 kl. 18.00 i klubbstugan.  
Föranmälan senast 2 dagar innan för att kunna ordna förtäring. 


